
 

Z A D E V A: 

 

9. seja Strokovnega sveta Atletske zveze Slovenije, ki je potekala v četrtek, 19. 

aprila 2018 ob 15.30, uri v prostorih Atletske zveze Slovenije (Letališka cesta 33 C, 

Ljubljana). 

 

Prisotni: Vladimir Kevo, Boštjan Fridrih, Matija Kranjc, Ivan Kukovič, Matija Šestak, Igor 

Primc, Lovrenc Umek, Aleš Bezjak, Rok Kopitar, Uroš Verhovnik,Albert Šoba 

 

Odsotni: Saša Maraž 

 

Dnevni red: 

1. Potrditev dnevnega reda 9. seje Strokovnega sveta Atletske zveze Slovenije – V. 

Kevo 

2. Potrditev zapisnika 8. seje Strokovnega sveta 

3. Tekmovalni sistem mladih-kako naprej? 

4. Aktualna problematika dopinga 

5. Analiza zimske tekmovalne sezone 

6. Priprave april-maj 2018 

7. Testiranja NPE 

8. MI Tarragona 

9. Razno 

 

 

AD 1 

Potrditev dnevnega reda 9. seje Strokovnega sveta Atletske zveze Slovenije 

 

Člani Strokovnega sveta na predlagani dnevni red niso imeli pripomb. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 10 ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 56: Strokovni svet Atletske zveze Slovenije potrjuje predlagani dnevni red 8. 

seje Strokovnega sveta Atletske zveze Slovenije. 

 

 

AD 2 

Potrditev zapisnika 8. seje Strokovnega sveta Atletske zveze Slovenije 

 

Člani Strokovnega sveta na zapisnik niso imeli pripomb. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: ZA, PROTI. 

 

Sklep št. 57: Strokovni svet Atletske zveze Slovenije potrjuje zapisnik 7. seje 

Strokovnega sveta Atletske zveze Slovenije. 

 

 

AD 3 

Tekmovalni sistem mladih 

 

Vladimir Kevo predstavi dokument Tekmovalni sistem mladih, katerega je bil snovalec 

tudi Albert Šoba( povabljen na sejo). 



 

Glede na dejstvo ,da smo v preteklem letu začeli z postopnim uvajanjem tekmovanj v 

zimski sezoni in dogovora ,da še tekmovanja v takem formatu izvedejo še v letu 2019 je 

g.Šoba imel pripombe ,da se ne držimo glavnih točk programa in da trenutni tekmovalni 

sistem U 12, U14 in U 16 ne ustreza vsebini dokumenta. 

Po razpravi je dorečeno,da se glede na potek tekmovanj v zimi 2019( dvorana v Novem 

mestu) naredi analiza in odredijo smernice kako naprej. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 10 ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 58: Strokovni svet in TTK naredilo analizo zimske sezone  2019 in se odloči 

kako naprej z Tekmovalnim sistemom mladih 

 

 

AD 4 

Aktualna problematika dopinga 

 

Vladimir Kevo predstavi znana dejstva okoli dopinškega primera Domen Hafnerja. 

Strokovne svet AZS obsoja aktualni primer in poudarja ničelno toleranco do uporabe 

dopinga 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 10 ZA,  0 PROTI. 

 

Sklep št. 59: Strokovni svet obsoja aktualni primer in poudarja ničelno stopnjo 

tolerance do  dopinga. 

 

 

AD 5 

Analiza zimske tekmovalne sezone 

 

NT predstavijo tekmovalni del zimske sezone po svojih segmentih in poročajo o dosežkih 

atletov. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 10 ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 60: Strokovni svet se seznani z analizo zimske sezone 2018 

 

 

AD 6 

Priprave  april – maj 2018 

 

NT poročajo o izvedenih pripravah v začetku meseca aprila in planu priprav za 

prvomajske priprave v Medulinu. 

V okviru priprav v Medulinu bodo izvedena nslednje aktivnosti poleg trenažnega procesa: 

- Okrogle mize po sklopih disciplin 

- Predavanje in posvetovanje z dr. Bukovnik  Prehrana v športu 

- Antidoping   Aljaž Požes 

- Trenerska večerja  agencijaGAT 

 

Sklep št. 61:  

 

Strokovni svet seznanjen z aktivnostmi na pripravah maj 2018 



 

 

 

AD 7 

Testiranje NPE 

 

Matija Šestak,Boštjan Fridrih in Aleš Bezjak poročajo o aktivnostih vezanih na testiranje 

NPE za skoke,sprinte in VMS. Testiranja se izvedejo na FŠ . 

Ivan Kukovič  poroča o testiranjih NPE za teke. Testiranja se izvajajo na FŠ. Dr. Škof je 

aktivno vključen v program testiranj. 

 

 

AD 8 

MI Tarragona 

 

Kevo Vladimir obvesti člane Strokovnega sveta AZS o poteku projekta MI. 

Problemi na naši strani so neažurno izpolnjevanje prijav na OKSiNet. 

Atleti so neodzivni. 

 

 

 

AD 9 

Razno 

 

Ni bilo razprave po tej točki 

 

 

 

 

Seja se je končala ob 17.45.  

 

 

  Zapisala: Marija Šestak Strokovni svet Atletske zveze Slovenije 

 predsednik 

 Vladimir Kevo 

 


